
   
 

 

 
Protokół nr 10/2025 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Płocka, 
które odbyło się 24 lutego 2025 roku 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.05 

 
Stan członków Komisji Gospodarki Komunalnej – 9 
Obecnych – 9 
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkaniu przewodniczyła Pani Anna Derlukiewicz – Przewodnicząca Komisji 
Gospodarki Komunalnej. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 27 stycznia 2025 roku. 
3. Dotacja z budżetu miasta Płocka do zmiany systemu ogrzewania – dane za lata  
2022-2024. Zmiany w 2025 roku. 
4. Pomysły UMP na nowe duże tereny zielone w Płocku.  
5. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 
sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051,  
2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025, 
3) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7) (druk nr 200), 
4) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Norwida (obr. 4) (druk nr 201), 
5) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7) (druk nr 202), 
6) wydzierżawienia nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy-Miasto 

Płock, zlokalizowanych w Płocku przy al. Armii Krajowej (druk nr 203),  
7) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto Płock, 

zlokalizowanej w Płocku przy ul. Wańkowicza (druk nr 204), 
8) zamiany między Gminą-Miasto Płock a Mazowiecką Spółdzielnią Mieszkaniową 

nieruchomości niezabudowanych położonych w Płocku przy ul. Jędrzejewo oraz  
ul. Urodzajnej (druk nr 205), 

9) wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Płocka (druk nr 
207), 

10) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej, 
położonej w Płocku przy ul. Kazimierza Wielkiego 45, w obrębie 8 „Śródmieście”, 
oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 394/2 (druk nr 209). 

6. Sprawy różne. 
7. Zakończenie posiedzenia. 
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Obrady rozpoczęła Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki 
Komunalnej, która powiedziała: „Dzień dobry. Witam bardzo serdecznie na dzisiejszym 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej. Witam Państwa radnych. Witam przedstawicieli 
komórek merytorycznych Urzędu Miasta Płocka. Witam mieszkańca. Witam również 
wszystkich mieszkańców, którzy nas obserwują online. Zanim przejdziemy do naszego 
posiedzenia proszę o sprawdzenie swojej listy obecności. Jesteśmy wszyscy, dziewięć osób.”  
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Teraz, proszę Państwa, przejdziemy do przyjęcia porządku obrad. Kto  
z Państwa jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad? Bardzo proszę  
o zagłosowanie.” 
 
Wynik głosowania (porządek obrad): 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Porządek posiedzenia został przyjęty. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo.” 
 
Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 27 stycznia 
2025 roku. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Teraz przyjmiemy protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z dnia 27 stycznia 
bieżącego roku. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tego protokołu, bardzo proszę?” 
 
Wynik głosowania: 
9 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 9/2025 z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej został przyjęty.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
Ad pkt. 3 
Dotacja z budżetu miasta Płocka do zmiany systemu ogrzewania – dane za lata  
2022-2024. Zmiany w 2025 roku. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„I to nie jest temat sesyjny, nie będziemy go głosować, ale jeśli Państwo macie pytania do 
tego materiału bardzo proszę. Widzę, że nie ma pytań. Dziękuję bardzo. Przechodzimy dalej, 
do kolejnego punktu.” 
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Ad pkt. 4 
Pomysły UMP na nowe duże tereny zielone w Płocku.  
 
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„I czy tu Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę, Pan radny 
Aleksandrowicz.” 
 
Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Dzień dobry. Ja mam pytanie. Czy może 
ktoś mi na sali odpowiedzieć, bo tam przy tym nazwanym linearnym parku na Międzytorzu 
jest zapisana jakaś podwieszana ścieżka, coś w tym stylu, bądź co bądź na pewno 
podwieszane, czy ktoś mógłby mi wyjaśnić na co… na czym to ma w tym miejscu polegać?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze. Bardzo proszę, tutaj Pan dyrektor Balski już zbliża się do mównicy, zaraz na pewno 
odpowie na to pytanie. Dziękuję.” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Pani 
Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Podwieszany chodnik. Chodzi o to, że on jest punktowo… 
punktowo ma styczność z podłożem, żeby nie niszczyć korzeni drzew, czyli jest tak jakby po 
prostu na jakiejś konstrukcji, wisi nad korzeniami drzew.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Czy to na pewno jest to? [głos 
niezrozumiały].” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ale bardzo bym prosiła o spokój, nie udzieliłam głosu…” 
 
Pan Michał Balski Dyrektor Wydziału Strategii, Architektury i Urbanistyki powiedział: „Tak, 
to jest to.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Ja jeszcze mam pytanie. Panie dyrektorze, chodzi mi o jar rzeki Brzeźnicy, 
ponieważ w tym materiale jest taka informacja, że w 2013 roku ogłoszony został konkurs 
urbanistyczny na zagospodarowanie obszaru jaru rzeki Brzeźnicy i na tej podstawie w ramach 
przyszłych działań prowadzone będą działania zmierzające do stworzenia atrakcyjnego  
w sensie rekreacyjnym i turystycznym obszaru miasta. Odkąd jestem radną, a drugą 
kadencję zaczynam, więc cały czas słyszę o modernizacji tego jaru Brzeźnicy. Kiedy możemy 
my, mieszkańcy, spodziewać się, że ten teren zostanie urządzony w sposób taki należyty, 
żeby mieszkańcy mogli z niego korzystać? Bo ten jar jest taki dość długi, on się ciągnie od 
osiedla Łukasiewicza po Skarpę. Zapraszam, Panie prezydencie.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Dziękuję. Dzień dobry. Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Tak,  pokrótce historia jest 
taka, że już od 2013 roku były pomysły, projekty na to w jaki sposób zagospodarować ten 
jar. My od ubiegłego roku podjęliśmy działania w kierunku przeanalizowania stanu 
faktycznego. W ubiegłym roku została podjęta decyzja i przeprowadzona inwentaryzacja 
dendrologiczna i w tej chwili planujemy wspólnie z Panią dyrektor i z jej obszarem, jak tylko 
zrobi się ku temu przestrzeń, czyli pogoda, planujemy na przełomie marca i kwietnia przejść 
się całym tym długim odcinkiem, począwszy tutaj od ulicy Parowej aż do prawie że 
Narodowych Sił Zbrojnych tak, żeby naocznie przekonać się co do tego drzewostanu  
i przeanalizować go wraz z operatem i inwentaryzacją, która została nam przygotowana.  
W tej chwili warunki są takie a nie inne, że ciężko jest mi się wypowiedzieć w jakim zakresie 
będziemy mogli to zrealizować, ale przypomnę, że i w tym i w przyszłym roku środki na 
realizację tego ciągu pieszego zostały przez Państwa przyjęte w budżecie. Więcej będziemy 
mogli powiedzieć myślę, że jeżeli się uda to na sesji kwietniowej. Dziękuję.” 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękujemy bardzo, Panie prezydencie. Bardzo proszę, Pan mieszkaniec, chce zabrać głos. 
Zapraszam do mównicy.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Szybko powiem na to co Pan 
Balski nie odpowiedział poprawnie, a potem…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Tylko bez ubliżania, dobrze? W taki grzeczny sposób bym prosiła.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Nie, proszę Pani. Ja jeszcze tu 
ani razu – wie Pani – nie przekląłem, ani razu nie użyłem słowa wulgarnego, wie Pani, w 
historii 20 lat. Tak że wie Pani trzeba wiedzieć co się mówi.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Proszę Państwa, najpierw będę miał 
parę uwag ogólnych, ale szybko odpowiem Panu Aleksandrowiczowi. Mianowicie ścieżka 
podwieszana to jest coś co wisi, a ścieżka, która jest nad ziemią akurat w tym przypadku jest 
ścieżka podparta. Tak że to jest wynik nieszczęśliwie użytej nazwy. Po prostu dobrze byłoby 
się trzymać terminologii. Zresztą…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ja przepraszam bardzo, Pan chciał zadać pytanie, więc…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Nie, ja chciałem się wypowiedzieć!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… a odpowiedzi już Panu radnemu Aleksandrowiczowi udzielił…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Proszę Pani…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… Pan dyrektor… 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Proszę Pani…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Proszę o zadanie pytania. Jeżeli…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Pani Przewodnicząca!...” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… nie…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „… ja chciałem się wypowiedzieć…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze, to poproszę znów służby straży miejskiej, żeby zareagowały. Bardzo proszę  
 wezwanie. Ja nie będę tolerowała takich poczynań.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Ale czego Pani nie toleruje?!...” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Proszę Pana, Pan nie będzie udzielał odpowiedzi, ponieważ odpowiedzi udzielił dyrektor 
merytoryczny i Pan radny jest usatysfakcjonowany, a Pan miał zadać tylko pytanie. Pan go 
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nie zadał, więc proszę usiąść. Dobrze, proszę Państwa…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „[głos z sali niezrozumiały].” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… przechodzimy do kolejnego punktu, ponieważ to nie jest punkt sesyjny, nie będziemy 
głosować. Kolejny punkt dotyczy omówienia….” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „[głos z sali niezrozumiały].” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka…” 
 
Podczas wypowiedzi Pani radnej Anny Derlukiewicz Pan Paweł Stefański stał przy mównicy, 
ale jego słowa są na nagraniu niezrozumiałe. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… w następujących sprawach…”  
 
Ad pkt. 5 
Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  
w następujących sprawach: 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 
zaproponowała, aby projekty uchwał na drukach nr 215 i 216 omówić wspólnie. Radni 
wyrazili zgodę. 
 
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 
(druk nr 215) i 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025 (druk 
nr 216) 
 
Projekt uchwały na druku nr 215 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Projekt uchwały na druku nr 216 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Poprosiłabym Pana skarbnika o wprowadzenie nas do tych dwóch punktów.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „[głos z sali niezrozumiały].” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bardzo proszę.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Pani, tu się brednie gada…” 
 
Strażnik miejski powiedział: „Proszę o zajęcie miejsca…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „… i się temu…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bardzo proszę, Panie skarbniku, o wprowadzenie nas do tego punktu 5.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „[głos z sali niezrozumiały].” 
 
Strażnik miejski powiedział: „[głos z sali niezrozumiały].” 
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Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Później to ja, wie Pan, później 
to ja sobie pójdę do domu, proszę Pana. Ja przyszedłem tutaj po to, żeby się wypowiedzieć  
w tym punkcie, więc – wie Pan – jak…” 
 
Strażnik miejski powiedział: „[głos z sali niezrozumiały].” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Nie udzielam, ponieważ już jesteśmy w następnym punkcie.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Panie przewodniczący rady, 
niech Pan wytłumaczy tutaj…” 
 
Strażnik miejski powiedział: „Pan opuści mównicę.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… że tu się hucpa dzieje!” 
 
Strażnik miejski powiedział: „Pan opuści mównicę.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Z paragrafu?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Znaczy, proszę Pana, Pan miał możliwość wypowiedzenia się, zadania pytania…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Nie! Nie, proszę Pani! [głos  
z sali niezrozumiały]…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Tak, proszę Pana…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „… do wypowiedzenia [głos 
niezrozumiały]…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze, proszę Pana, ale już jesteśmy w piątym punkcie i bardzo proszę Panie skarbniku.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały]. Ja Panią 
uprzedziłem, że najpierw odpowiem…!” 
 
Strażnik miejski powiedział: „Pan nie krzyczy.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Ja najpierw Pani odpowiem po 
to, żeby sala słyszała, że odpowiem…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ale Pan Aleksandrowicz, Pan radny, uzyskał odpowiedź i jest usatysfakcjonowany…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały] 
brednie…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… z tego co wiem od dyrektora merytorycznej komórki.” 
 
Strażnik miejski powiedział: „[głos niezrozumiały].” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Pan mnie wyprowadzi, proszę 
Pana. Pan mnie wyprowadzi, wie Pan…” 
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Strażnik miejski powiedział: „Nie chcę Panu [głos niezrozumiały].” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Ale Panie, Pan mnie 
wyprowadzi! Wie Pan, niech Pan znajdzie paragraf na to, że – wie Pan – że ja nie mogę…” 
 
Strażnik miejski powiedział: „Zakłócanie ładu…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Proszę Pana, chwileczkę…” 
 
Strażnik miejski powiedział: „[głos niezrozumiały].” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Chwileczkę. Ja dostałem głos  
i chcę się wypowiedzieć!” 
 
Strażnik miejski powiedział: „Proszę Pana, proszę o opuszczenie…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dostał Pan głos, ale Pan nie skorzystał z tego, ponieważ…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Nie…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… Pan nie zadał żadnych pytań, tylko Pan odpowiada na pytania Pana radnego.” 
 
Strażnik miejski powiedział: „[głos niezrozumiały].” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Tak, proszę Pana, tak. Policję, 
wie Pan, nie wiem co Pan chce, ale wie Pan…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Nie, no może dogadamy się zaraz.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Może się dogadamy…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bardzo proszę, żeby Pan usiadł na swoje miejsce…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały] do 
powiedzenia...” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Ale, proszę Pana, jesteśmy już w piątym punkcie, a myślę, że na temat Wieloletniej 
Prognozy Finansowej…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały].” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… Pan nie ma nic do powiedzenia.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały].” 
 
Strażnik miejski powiedział [z sali]: „Pan opuści mównicę.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Nie, proszę Pana! Nie!...” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„A to poproszę o wyłączenie mównicy jeśli można, dobrze? Bardzo proszę.” 
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[głosy z sali niezrozumiałe] 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„A, czyli taki głośny ma Pan głos. Bardzo proszę, Panie skarbniku.” 
 
Strażnik miejski powiedział [z sali]: „Teraz Pan słucha.” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Więc w przedstawionych 
Państwu uchwałach proponujemy zwiększenie dochodów o 3 miliony 625 tysięcy złotych,  
w tym dochody bieżące rosną o 2 miliony 689 tysięcy, a majątkowe o 936 tysięcy. Wydatki 
zwiększamy o 4 miliony 25 tysięcy, w tym wydatki bieżące o 7 milionów 61 tysięcy, natomiast 
wydatki majątkowe maleją o 3 miliony 37 tysięcy. Największe jednostkowe zmiany dotyczą 
zwiększenia dochodów…” 
 
[głosy z sali niezrozumiałe] 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „… z tytułu podatku od 
nieruchomości o 2 miliony złotych. Zwiększenie dochodów o 488 tysięcy w związku  
z refundacją wydatków z roku 2024 poniesionych na projekt Poprawa jakości powietrza. 
Zwiększenie dochodów o 255 tysięcy…” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Nie, dobrze.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „… w związku z otrzymaną 
zaliczką na projekt Wzmocnienie bezpieczeństwa wymiany informacji i zapewnienia ciągłości 
działania IT. Zwiększenie wydatków o 356 tysięcy na zarządzanie nieruchomościami gminy,  
w głównej mierze na remonty pustostanów. Zmniejszenie wydatków na podwyższenie 
kapitału dla Wisły Płock o 4 miliony i jednocześnie zwiększenie o te 4 miliony wydatków na 
promocję. Dodatkowo jeszcze tutaj dochodzi 900 tysięcy na VAT od tej umowy. Zwiększenie 
wydatków na promocję o 730 tysięcy, w tym 600 tysięcy na promocję podczas Mistrzostw 
Świata w Piłce Ręcznej U21, 100 tysięcy podczas Jungle Ninja European Championship oraz 
30 tysięcy na promocję przez MMKS Jutrzenka Płock. Zwiększenie wydatków o 370 tysięcy na 
wykonywanie niezbędnych prac na kąpielisku oraz wokół Sobótki. Zwiększenie przychodów  
o 400 tysięcy złotych z nadwyżki budżetowej 2024 roku ze środków przeznaczonych na 
ochronę środowiska i wykorzystanie ich w wysokości 300 tysięcy na nasadzenia zieleni na 
terenie miasta oraz 100 tysięcy na dotacje na przyłącza kanalizacyjne. Zwiększenie 
dochodów o 216 tysięcy na realizację projektu Dostępni cyfrowo – utworzenie Klubu Rozwoju 
Cyfrowego w Płocku i jednocześnie zwiększenie wydatków na ten projekt o tą samą kwotę. 
Zwiększenie wydatków o 600 tysięcy na dofinansowanie zakupu specjalistycznego 
samochodu dla Państwowej Straży Pożarnej. I jeśli chodzi o WPF to zwiększenie wydatków  
w 2026 roku o 200 tysięcy na projektowanie przebudowy ulicy Kolegialnej. I największa 
zmiana jeśli chodzi o budżet i WPF to zwiększenie dochodów w 2026 roku o 9 milionów  
323 tysiące i w 2027 o 10 milionów 578 tysięcy na budowę i przebudowę infrastruktury 
transportu publicznego na terenie miasta i jednocześnie zwiększenie wydatków na ten projekt 
o 13 milionów 466 tysięcy w 2026 oraz o 15 milionów 929 tysięcy w 2027 – dotyczy to 
przebudowy zajezdni na Mazura, budowę tam ronda oraz wymianę i nowe wiaty 
przystankowe. To takie największe zmiany. Jeśli jakieś pytania to postaramy się 
odpowiedzieć.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo, Panie skarbniku. Czy są pytania z Państwa strony? Bardzo proszę. Był Pan 
pierwszy. Pan radny Tomasz Korga, bardzo proszę. Tak, bardzo proszę.” 
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Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Ja mam trzy pytania. Strona 5 i tu jest taka rzecz, 
którą chciałbym, żebyście Państwo wytłumaczyli: zwrot niewykorzystanych przez instytucje 
kultury dotacji podmiotowych. To jest dość duża suma, bo aż 93 tysiące. Następnie strona 6. 
370 tysięcy na wykonanie niezbędnych prac na kąpielisku oraz wokół Zalewu Sobótka. 
Chciałbym się dowiedzieć co to będzie robione za tak ogromne pieniądze, bo wydaje się, że 
są duże. I trzecia rzecz, o której wspomniał Pan skarbnik, projekt Dostępni cyfrowo – 
otworzenie Klubów Rozwoju Cyfrowego. To są takie trzy kluby, każdy klub dostaje 
odpowiednią sumę – 75, 43 i 97 tysięcy. Też jestem ciekawy co to będzie i kto będzie to 
organizował i kiedy. Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Może Panie skarbniku zanim Pan udzieli odpowiedzi to może jeszcze tutaj Pan 
przewodniczący zada, bo też zgłosił się i ma pytania. Bardzo proszę, Panie przewodniczący.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję 
bardzo. Chciałbym doprecyzować jeszcze kwestię dofinansowania do naszego klubu Wisła 
Płock. Gdyby Pan skarbnik…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Też chciałem o to zapytać.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… podał 
liczbowo jak na dzień dzisiejszy… przypomniał nam liczbowo jak na dzień dzisiejszy wygląda 
dofinansowanie przynajmniej w trzech elementach, czyli dokapitalizowanie z miasta mamy 
dotychczas 18,5 miliona – to pamiętam – natomiast kwoty promocja z miasta i promocja  
z POKiS-u. Gdyby można było przypomnieć te liczby i ile będzie… ile te trzy pozycje będą 
wynosiły po zmianach, które teraz proponujemy. Oczywiście co do dokapitalizowania mam 
jasność, że 14,5, ale te dwa elementy pozostałe, czyli promocja ze strony miasta, promocja 
ze strony POKiS-u przed zmianami i po zmianach. Dziękuję.” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Tak, oczywiście, jeszcze Pan radny Andrzej Aleksandrowicz. Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Jeszcze się chciałem dopytać, bo tak nagle 
się pojawiło tutaj nam w WPF na 2026 rok tam 200 czy 300 tysięcy na dokumentację 
związaną z modernizacją ulicy Kolegialnej. Czy wiadomo na obecnym etapie coś więcej  
o zakresie tej modernizacji? Dziękuję.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Dobrze, to ja się postaram 
odpowiedzieć na to co wiem. Jeśli chodzi o te 93 tysiące to jest zwrot instytucji z rozliczenia 
za rok 2024. Największe zwroty są z orkiestry symfonicznej, ale z innych instytucji również…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Jak rozumieć zwrot?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To dotyczy… Takie, że nie 
zostały wydatkowane środki i roku ubiegłym z dotacji, która została im przydzielona. Kolejne 
to było pytanie o Sobótkę. Sobótka: tam dotyczy to czyszczenia piasku i nawożenia nowego, 
ponieważ jest go za mało. I do tego jest jeszcze oczywiście czyszczenie Sobótki, czyli cięcie, 
ale również w tym roku chcemy pierwszy raz spróbować takiego środka, który wykorzystują 
inne miasta do posypania, żeby te glony tak nie zarastały nam Sobótki. I to… Znaczy, to 
wszystko… Tak naprawdę jeżeli chodzi o glony…”  
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Jak duża suma potrzebna?” 
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Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „…to jest kilkadziesiąt tysięcy. 
Samej wymiany piasku to jest około 150 czy 160. Tam jest jeszcze modernizacja i naprawa 
„Anakondy” – tej zjeżdżalni – i to wszystko jakby składa się na tą kwotę. Kluby tak naprawdę 
to mówimy o utworzeniu jednego klubu, tylko podział jest taki, że to są jakby różni 
wykonawcy. Mówimy o tym, że częściowo te pieniądze będzie wydatkowała Pani dyrektor Iza 
Kamińska (WFE), częściowo kultura. Natomiast co do szczegółów to dowiem się i odpowiem, 
bo nie wiem do końca co w tym się kryje w środku, natomiast tu nie chodzi o trzy miejsca, 
tylko… Ja rozumiem pytanie co jest w środku, natomiast tutaj nie odpowiem tak, żebym był 
sam usatysfakcjonowany to na pewno Pana radnego też nie usatysfakcjonuje, więc dowiem 
się i odpowiem na następnej… przy następnym spotkaniu. Jeśli chodzi… Jeszcze było pytanie 
o Wisłę, to co do POKiS-u nic się nie zmienia na ten moment…” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział [z sali]: „Czyli 
ile?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Nie pamiętam. Wydaje mi się, 
że 1,5 miliona – jeśli dobrze pamiętam. Jeśli chodzi o miasto to było tam około 600 tysięcy  
i w tej chwili zwiększamy to do 4 netto, co oczywiście powoduje 4,9 brutto.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział [z sali]: „[głos 
niezrozumiały].” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tak, tak. To jest jakby 
dodatkowe te 4, o których teraz wspominamy, że jakby zdejmujemy z podwyższenia, 
przechodzimy na umowę promocyjną, w której wprowadzamy zapisy mówiące o częściowych 
płatnościach za wyniki i to jest w tych 4 milionach. 1,5 miliona za wyniki sportowe, które 
mogą być a nie muszą w zależności od ich… od wygrywanych meczów.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To w ramach 
tych 4 czy w ramach tych 5,5?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „W ramach 4.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „W ramach 
tych 4, które teraz netto, czyli 4,9 brutto, tak?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tak, tak jest.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To jest część 
uzależniona od wyniku.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tak.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dobrze. 
Dziękuję.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To jakby z tego 1,5 jest netto 
uzależnione od wyniku.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Ale zusammen ile to 
wyniesie?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dobrze, dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania?” 
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Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział [z sali]: „A Kolegialna?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„A właśnie jeszcze Kolegialna, bo Pan radny Aleksandrowicz…” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Kolegialna to nie wiem, 
tutaj…” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… zadał pytanie.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „… zaraz pewnie Pan prezydent 
odpowie, bo ja zakresu...” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bardzo prosimy.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „… niestety nie znam co tam 
chcemy zrobić.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Pani Przewodnicząca! Panie Radny! Szanowni Państwo! Projekt, czyli dokumentacja ulicy 
Kolegialnej jest to jeden z pierwszych elementów projektu, który realizujemy, o którym już 
mówiłem na początku tego roku, a mianowicie składamy w tej chwili dokumentację na 
uzyskanie dofinansowania w ramach zielono-niebieskiej infrastruktury. Będziemy 
przebudowywać te ulice, które nie posiadają jeszcze kanalizacji deszczowej i szczególnie 
odcinek ulicy od Maja do Kilińskiego, czyli ten odcinek ulicy Kolegialnej wymaga 
przebudowania w zakresie kanalizacji deszczowej i to jest pierwsza inwestycja, która będzie 
wnoszona pod obrady rady miasta celem uchwalenia, przygotowania dokumentacji, która 
będzie później elementem kluczowym do przeprowadzenia inwestycji na tym odcinku. To jest 
jedna z pierwszych ulic. Mamy harmonogram przewidziany – w momencie uzyskania 
dofinansowania – na lata 2026-2029 i w tym czasie, tak jak mówiłem na wcześniejszych 
sesjach, my będziemy przygotowywać i realizować inwestycje w mieście, szczególnie  
w zakresie zlewni A i B, czyli na odcinku tutaj od można powiedzieć Bielskiej w kierunku 
Kilińskiego. Wszystkie te ulice w tym obszarze, które nie posiadają jeszcze rozdziału są  
w dokumentacji, w projekcie, który przedkładać będziemy na dofinansowanie. I to jest 
pierwszy etap. Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję również. Jeśli nie ma pytań, poddaję te punkty pod głosowanie. Pierwszy dotyczy 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 
pomieszczony na druku numer 215. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią 
pomieszczoną w uchwale nr… na druku numer 215? Bardzo proszę.” 
 
Wynik głosowania (projekt na druku nr 215): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Teraz będziemy głosować nad drukiem numer 216. Kto z Państwa radnych 
jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 216? Proszę  
o zagłosowanie. Poproszę o wynik.” 
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Wynik głosowania (projekt na druku nr 216): 
5 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejne punkt od 3 do 7 dotyczą wydzierżawienia nieruchomości 
gruntowych stanowiących własność Gminy-Miasto Płock. I czy tutaj Państwo do tych punktów 
macie jakieś pytania? Bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań poddaję je pod głosowanie.” 
 
3) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 
Płock, położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7) (druk nr 200) 
 
Projekt uchwały na druku nr 200 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Punkt dotyczący wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność  
Gminy-Miasto Płock, położonej w Płocku przy ulicy Obrońców Westerplatte, obręb 7 
pomieszczony na druku numer 200. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 
pomieszczonego na druku numer 200? Bardzo proszę o zagłosowanie. Poproszę o wynik.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
4) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 
Płock, położonej w Płocku przy ul. Norwida (obr. 4) (druk nr 201) 
 
Projekt uchwały na druku nr 201 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku 
numer 201? Bardzo proszę o zagłosowanie. Poproszę o wynik.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany negatywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
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5) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 
Płock, położonej w Płocku przy ul. Obrońców Westerplatte (obr. 7) (druk nr 202) 
 
Projekt uchwały na druku nr 202 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„I kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku 
numer 202? Proszę o zagłosowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
6) wydzierżawienia nieruchomości gruntowych stanowiących własność  
Gminy-Miasto Płock, zlokalizowanych w Płocku przy al. Armii Krajowej (druk  
nr 203) 
 
Projekt uchwały na druku nr 203 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku 
numer 203? Poproszę o zagłosowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
7) wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy-Miasto 
Płock, zlokalizowanej w Płocku przy ul. Wańkowicza (druk nr 204) 
 
Projekt uchwały na druku nr 204 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku 
numer 204? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
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8) zamiany między Gminą-Miasto Płock a Mazowiecką Spółdzielnią Mieszkaniową 
nieruchomości niezabudowanych położonych w Płocku przy ul. Jędrzejewo oraz  
ul. Urodzajnej (druk nr 205) 
 
Projekt uchwały na druku nr 205 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy tutaj Państwo radni macie pytanie do tego punktu? Bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań, 
przejdźmy proszę do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 
uchwały pomieszczoną na druku numer 205?” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
9) wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie miasta Płocka 
(druk nr 207) 
 
Projekt uchwały na druku nr 207 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Jeśli nie ma, punkt 
poddaję pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 207? Poproszę o zagłosowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
8 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dzisiejszych obrad Komisji Gospodarki Komunalnej.” 
 
10) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej, 
położonej w Płocku przy ul. Kazimierza Wielkiego 45, w obrębie 8 „Śródmieście”, 
oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 394/2 (druk nr 209). 
 
Projekt uchwały na druku nr 209 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Czy ktoś z Państwa radnych? Bardzo proszę, Pan radny Aleksandrowicz, a później Pan radny 
Artur Jaroszewski. Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Szanowni Państwo, chciałem się tutaj 
dopytać przede wszystkim czy wiadomo co potencjalny inwestor planuje tam zrobić. Działka 
jest w takim miejscu – wydaje mi się – bardzo atrakcyjnym, właściwie w centrum miasta. 
Dwie trzecie tej działki zajmuje zieleń, drzewa, które tam stanowi pas zieleni w tym miejscu 
skarpy. I teraz po prostu pytanie, ja już się nie pytam o inwestora w tym momencie, bo na 
pewno tej odpowiedzi nie uzyskamy, ale czy miasto wie co inwestor zamierza z tą działką 
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zrobić, na co ją przeznaczyć. Bo ja – przyznam się szczerze – nie znając celu przeznaczenia 
tej działki przez inwestora, ja osobiście nie jestem w stanie odpowiedzialnie przy tym punkcie 
zagłosować. Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Proszę, Panie przewodniczący.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ja jeszcze 
bym dodał do tych pytań Pana radnego Andrzeja pytania dwa. Pierwsza… Pierwsza: czy ten 
budynek, stary budynek jest objęty ewidencją zabytków. I druga sprawa: czy ten teren, na 
którym jest… na którym jest ten budynek, ta nieruchomość, jest objęta miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego. A jeszcze w nawiązaniu do pytania Pana Andrzeja, Pana 
radnego Andrzeja, dopytam, bo jak tam przejeżdżamy – szanowni Państwo – to widzimy,  
że sąsiednie nieruchomości są przygotowywane również już pod inwestycję, zakładam że 
pewnie inwestycję jakąś kubaturową i o ile się nie mylę nie są to nieruchomości miejskie, ale 
prosiłbym o potwierdzenie i jeżeli tak, czy znane są ratuszowi plany właściciela tych 
sąsiednich nieruchomości jeśli chodzi o zabudowę tych działek.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Panie prezydencie, czy Pan udzieli odpowiedzi? To zapraszamy do mównicy. Bardzo proszę.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! To tak postaram się odpowiedzieć na wszystkie 
pytania, część z nich się powieliło. W tym miejscu nie ma obowiązującego miejscowego 
planu. Jest zapis w studium uwarunkowań, który określa tą przestrzeń jako zabudowę 
wielofunkcyjną z możliwością zabudowy mieszkaniowej. Tak więc odpowiadając: nie ma tam 
miejscowego planu, jak również w obszarze najbliższym, czyli po tej stronie ulicy oczywiście 
pewne porządki są realizowane, niemniej jednak w tej chwili nie trafiła do nas jeszcze żadna 
informacja. W tym przypadku jeżeli inwestor planowałby tam jakąś zabudowę to musiałby 
wystąpić o warunki zabudowy. Takowe do urzędu nie trafiły. Jeżeli chodzi o inwestora: Panie 
radny, postępowanie przetargowe jest otwartym postępowaniem. W związku z powyższym 
każdy może przystąpić do tego postępowania, w związku z powyższym nie wiemy kto będzie 
przyszłościowo inwestorem i jakie będzie miał zamierzenie. Niemniej jednak ono jest opisane 
jeżeli chodzi o studium uwarunkowań, więc w tej przestrzeni gdzieś będzie musiał się 
odnaleźć przyszły inwestor. Nie jest zabytkiem ta nieruchomość. I tak jak wcześniej 
wspomniałem, nie wpłynęły jeszcze do nas żadne kwestie związane z działkami 
przynależnymi do tego obszaru.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział [z sali]: „Poproszę o głos.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Bardzo proszę, Pan radny Artur Jaroszewski.” 
 
Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jeszcze 
jedno pytanie, Panie prezydencie. Pewnie również macie Państwo jakieś obawy jeśli chodzi  
o to, że to jest skarpa, prawda? Czy jakieś… Załóżmy, że za jakiś czas właściciel, nowy 
właściciel tej działki czy też właściciel sąsiedni wystąpi do miasta z propozycją zabudowy. Czy 
nie ma Pan obaw, że ta skarpa może być…? Jakie mamy bezpieczniki, żeby nie przeciążyć jej 
pod kątem zagrożenia geologicznego?” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Ciężko jest mi się wypowiedzieć w zakresie warunków geologicznych, ale zakładam, że tak 
jak to bardzo często jest w przypadku wydawania warunków zabudowy w tym czy w innym 
miejscu, wymagana jest informacja geologiczna w zakresie gruntów. Tak że to się dzieje 
standardowo przy każdym tego typu przedsięwzięciu, czy to jest skarpa, czy są tereny 
podmokłe. Na pewno będzie w warunkach… na poziomie wydawania warunków zabudowy 
niezbędne badanie geologiczne.” 



16 
 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Proszę o głos.”” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… Panie prezydencie. Nie udzielam Panu głosu.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Na jakiej podstawie?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Więc… Na tej podstawie, że Pan jak tutaj był ubliżał i mi, i innym radnym. Więc…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Proszę Pani…!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„… ja nie toleruję zachowania…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Którym radnym ubliżyłem i jak?!” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Proszę Pana, ja nie udzielam Panu głosu. Bardzo proszę o wyłączenie tego mikrofonu 
radnego Mariusza Pogonowskiego. Proszę o wyłączenie…” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Proszę Pani, na jakiej podstawie Pani 
mi odmawia prawa głosu?” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Na tej podstawie, że nie mam życzenia Pana dłużej słuchać.” 
 
Pan Paweł Stefański mieszkaniec Płocka powiedział: „Pani!, Pani życzenia nie są wyższe niż 
prawo.” 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Proszę Państwa, jeśli nie ma… Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań, przejdźmy proszę 
do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
pomieszczoną na druku numer 209? Bardzo proszę o zagłosowanie. Poproszę o wynik.” 
 
Wynik głosowania: 
4 głosy – za 
1 głosów – przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, już wyczerpaliśmy wszystkie punkty dzisiejszego 
posiedzenia. Teraz jeszcze tylko mamy sprawy różne.” 
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Ad pkt. 6 
Sprawy różne. 
 
Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 
„W systemie e-Sesja mają Państwo zamieszczoną odpowiedź na pismo mieszkanki Płocka 
dotyczące mieszkania, które zostało przekazane do zastępcy prezydenta na poprzedniej 
komisji i Państwo mogliście się zapoznać.” 
 
Odpowiedź na pismo stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt. 7 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała:  
„Ja kończę już na tym dzisiejsze posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej. Dziękuję 
Państwu za obecność i chciałam bardzo podziękować też pracownikom straży miejskiej za 
interwencję. Dziękuję bardzo.” 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

Przewodnicząca 
Komisji Gospodarki Komunalnej  

/-/ Anna Derlukiewicz 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
/-/ Małgorzata Danieluk 
 
 
 
 


